
Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnökének

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért emelik az autópálya matricák árát? címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli
választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Tisztelt Miniszter Úr!

Magyarország autósai örülhetnek, hogy Ön mégis a matricás rendszert vezette be az új
autópályákon is, noha az előző kormányt sokat kritizálták azért, hogy leszedte a kapukat és
matricás rendszert vezetett be az úthasználattal arányos útdíj helyett .

Az autósok azért örülhetnek, mert a matricás rendszer olcsóbb, és az lehetővé teszi, hogy a
magyar gépkocsi tulajdonosok döntő többsége az autópályát használni tudja, tehermentesítve
ezzel az autópályától nem messze levő főutak településeit is . Ehhez persze az kell, hogy a
matrica, úgy ahogy az Orbán Kormány idején volt, az inflációnál jobban ne emelkedjen .

Az új útszakaszokra való kiterjesztés azt is jelenti : több lesz a bevétel. Miért tervezik akkor
mégis a matrica árának emelését, miért haladja meg ez jóval az osztrák éves matrica árát?

Tisztelettel várom válaszát,

Budapest, 2004 . március 17 .
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